
ROMANIA
PRIMARIA NICOLAE BALCESCU

Comuna Nicolae Balcescu, sat  Rotarasti judetul Valcea

                                               PROCES-VERBAL,
                                       Incheiat astazi  23.02.2021

Astazi  –  data  de  mai  sus  -  Consiliul  local  al  comunei  Nicolae
Balcescu, judetul Valcea s-a intrunit in sedinta  extraordinara si se constata
ca in baza apelului nominal efectuat de secretarul general al localitatii au
fost prezenti fizic 13 consilieri din totalul de 13 consilieri aflati in functie.  

Procesul-verbal  al  sedintei  anterioare  este  aprobat  cu  13  voturi
pentru, semnat si stampilat de presedintele de sedinta si secretar. 

Presedintele  de  sedinta  d-nul  consilier  Grecu  Cristian-Gheorghe
expune ordinea de zi astfel:

1.Proiect  de  hotarare  privind  completarea  H.C.L  nr.  2  din  13.11.2020

privind organizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului Local Nicolae

Balcescu. 

2.Proiect de hotarare privind modificarea organigramei si statului de functii

privind  aparatul  de  specialitate  al  primarului  localitatii  Nicolae  Balcescu,

judetul Valcea. 

Ordinea de zi este aprobata cu un numar de 13 voturi pentru. 

Se trece la analizarea proiectelor de hotarari.

1.Proiectul  de  hotarare  privind  completarea  H.C.L  nr.  2  din  13.11.2020

privind organizarea comisiilor de specialitate ale Consiliului Local Nicolae

Balcescu este prezentat de secretarul localitatii. Se propune completarea

comisiei juridice cu d-nul consilier Geanta-Dorobantu Marin. 

2.Proiectul  de  hotarare  privind modificarea  organigramei  si  statului  de

functii  privind  aparatul  de  specialitate  al  primarului  localitatii  Nicolae

Balcescu, judetul Valcea, este prezentat de secretarul localitatii.Se aduc la

cunostinta  modificarile  propuse.  In  acest  sens  d-nul  primar  motiveaza

schimbarile propuse. 



Se trece la discutii:

1. D-nul consilier Scarlat Ion: in satul Galtofani nu s-au ridicat deseurile

selective.  Masina de gunoi nu a fost la toti cetatenii.

2. D-nul  primar:  se  adreseaza  d-nilor  consilieri  cu  rugamintea  ca

cetatenii  sa  fie  informati  cu  privire  la  deseurile  selective,  unde

trebuiesc depozitare precum si in ceea ce priveste fractia umeda, sa

fie incurajati sa plateasca taxa speciala de salubrizare si sa respecte

curatenia in comuna. Tot astfel,  sacii incarcati si neridicati sunt sacii

care  au  fost  incarcati  cu  pamant,  cenusa,  etc.  Costurile  pentru

ridicarea gunoiului sunt foarte mari.

3. D-nul consilier Maracine Bodgan: cei care ridica deseurile sective nu

s-au tinut de cuvant. S-a anuntat o data la care vor veni si-l vor ridica

de la poarta dar nu s-au prezentat.Cei care arunca in spatiile pentru

deseuri  selective  gunoi  menjer  sa fie amendati.  Cand in saci  sunt

numai deseuri selective (sticla, plastic, hartie) cainii nu rup sacii. Sa

se gaseasca o solutie pentru aparatura electronica, electrocasnice,

cauciucuri, unde se depun si cine le ridica.

4. D-nul primar: o sa se procedeze la amenajarea unei sali intr-un spatiu

unde cetatenii sa depoziteze aparatura electronica.

5. D-nul consilier Maracine Bogdan: sa fie rascumparati cetatenii pentru

deseurile  selective  si  poate in  acest  fel  vor  fi  mai  ordonati  si  vor

respecta regulile privind depozitarea deseurilor.

6. D-nul consilier Cojan Victor: sedintele de consiliu sa fie programante

dupa amiaza. La investitia privind alimentarea cu apa si canalizare s-

a facut receptia? 

7. D-nul  viceprimar:  alimentarea  cu  apa  in  satul  Serbaneasa  spre

Galtofani  nu  functioneaza.  Au  avut  loc  mai  multe  intalniri  cu

reprezentantii APAVIL si s-a stabilit ca trebuie achizitionata o statie

de pompare deoarece este o diferenta foarte mare de nivel. Trebuie



achizitionat  chiar si un teren pentru amplasarea panoului de energie

electrica. 

8. D-nul consilier Geanta-Doronabtu Marin: cand s-a facut proiectarea

nu s-au facut masuratori ? 

9. D-nul  viceprimar  arata  ca  se  va  rezolva  si  aceasta  problema  a

alimentarii cu apa in satul Serbaneasa .

10. D-nul consilier Maracine Bogdan: in ceea ce priveste racordarea la

apa si canal, APAVIL –ul foarte greu da curs solutionarii cererilor.

11. D-nul consilier  Grecu Cristian-Gheorghe: pretul apei la noi in comuna

este  foarte  mare.  De  aceea  lucrarile  trebuiesc  supravegheate  la

momentul realizarii investitiei. Felicita Inspectoratul Scolar Valcea pt

ca  a  respins  cererea  d-nului  Dinca  Adrian  pentru  continuarea

activitatii in invatamant. Solicita d-nului consilier Oprea Laurentiu sa

aduca  la  cunostinta  ce  responsabilitati   are  in  consiliul  de

administratie  al  Scolii  si  daca  are  competenta  sa  evalueze  un

profesor. Cand trebuie sa ia hotarari in consiliul de administratie sa

consulte si consiliul local care l-a desemnat pentru reprezentare.

12. D-nul  consilier  Oprea  Laurentiu  arata  ca  in  cadrul  consiliului  de

administratie  a  luat  hotarari  in  numele  consiliului  local  care  l-a

desemnat in acest sens numai ca, d-nul Grecu are alte interese. In

consiliul de administratie a mers pentru ca a fost ales sa reprezinte

consiliul local. Daca nu are studii superioare nu inseamna ca trebuie

sa fie jignit. Daca se doreste o sa-si dea demisia din aceasta functie

ca sa poata fi ocupata de d-nul Grecu Cristian care prezinta anumite

interese. Cand a fost ales in consiliul de administratie d-nul Grecu nu

s-a opus.

13. D-nul consilier Geanta-Dorobantu Marin: sa mearga o comisie la d-

nul Patrascu Ion  deoarece a iesit cu gardul pe domeniul public al

localitatii.

14. Este prezent la sedinta d-nul Rizea Ion din comuna Nicolae Balcescu,

sat Predesti.  In ce stadiu este proiectul cu gazele? Ce rol au d-nii



consilieri in realizarea acestui proiect?  Considera ca trebuie sa se

implice  in  a  da  explicatii  cetatenilor  si  a  strange  semnaturi.  Vor

explica cetatenilor ce inseamna racordarea la gaz? Exista localitati

unde conducta trece pe la poarta si oamenii nu se pot racorda din

cauza costurilor foarte ridicate. Daca la biserica se poate decolmata

canalul pt. ca apa sa mearga spre moara.

15. D-nul  consilier  Cojan  Victor:  acolo  sunt  proprietati  private  (spre

moara).

16. D-nul consilier Grecu Cristian: apreciaza initiativa d-nului Rizea Ion.

Realizarea proiectul de alimentare cu gaz va creste  pretul terenurilor

si va fi cea mai mare realizare pentru administratia publica locala.

17. D-nul primar: referitor la proiectul cu gaz, in ceea ce priveste garantia

cetateanului in a se racordarea, se vor face niste precontracte. Au

fost niste probleme in ceea ce priveste asocierea, neintelegeri intre

consultanti. Mai trebuiesc luate avize.

Secretarul  localitatii  aduce  la  cunostinta  d-nilor  consilieri  prevederile
Legii  nr.  161/2003  in  ceea  ce  priveste  conflictul  de  interese  si
incompatibilitatile. Daca  vreunul dintre domnii  consilieri  considera ca se
afla in una dintre aceste cazuri sa se abtina.

Vazand  ca  nu  sunt  discutii,  presedintele  de  sedinta  solicita  d-nilor
consilieri sa voteze pentru proiectele de hotarari.

1.Hotararea  privind  completarea  H.C.L  nr.  2  din  13.11.2020  privind

organizarea  comisiilor  de  specialitate  ale  Consiliului  Local  Nicolae

Balcescu este adoptata cu 13 voturi pentru. 

2.Hotararea privind modificarea organigramei si statului de functii  privind

aparatul  de  specialitate  al  primarului  localitatii  Nicolae  Balcescu,  judetul

Valcea, este adoptata cu 13 voturi pentru. 

Presedintele de sedinta multumeste d-nilor consilieri pentru prezenta
la sedinta si declara sedinta legal inchisa.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul.



         Presedinte de sedinta                                               
     Grecu Cristian-Gheorghe               

                                                                       Secretar general, 
                                                                       Popa-Patrascu Valerica-Elena


